
 

  ACTA 

                                                                     

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PLN/2021/3 El ple 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 25 / de març / 2021 

Durada Des de les 19:30 fins a les 22:15 hores 

Lloc Virtual 

Presidida per Jordi Llopart Senent 

Secretari Carlos Octavio Martínez Casals 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Nom i Cognoms Assisteix

Jordi Llopart Senent SÍ

Sílvia Farrero Tahull SÍ

Francesc Sentís Escamilla SÍ

Montserrat Muñoz Madueño SÍ

Ma. del Carmen Marín Hidalgo SÍ

Juan Lara Montero SÍ

Ma. Dolores Juncal Santos SÍ

Jordi Moliné Górriz SÍ

Consuelo Picón Gomis SÍ

Pilar Romero Gracia SÍ

Jaime Serret Simó SÍ

 

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la 
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia
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A) PART RESOLUTIVA 

 

Aprovació de l'acta de la sessió extraordinària de data 19 de gener de 2021.

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 7, En contra: 3, 
Abstencions: 0, Absents: 1

 
Es fa avinent l'acta de la sessió extraordinària del dia 19 de gener de 2021.
 
La Sra. Muñoz del PSC-CP fa constar que en l’acta del 17 de desembre de 2020 que 
calia fer unes rectificacions, en concret referent a un expedient de responsabilitat 
patrimonial dels carrers Verge del Remei i Verge de Montserrat però no dels carrers 
Verge de la Mercè i Verge de Montserrat tal i com està expressat a l’acta d’aquella 
data.  El  Sr.  Secretari  fa  notar  que  la  redacció  de  l’acta  concorda  amb  la  seva 
gravació  i  per  tant  la  reproducció  literal  és  fidel.  No  obstant,  es  pren  nota  a  fi 
d’esmenar la discordança de carrers en el referit expedient.
 
Sotmesa l'acta a l'aprovació per part del Ple de la Corporació, resta aprovada per set 
vots a favor corresponents als regidors/res srs/res.: Jordi Llopart Senent, president, 
Sílvia  Farrero  Tahull  i  Francesc  Sentís  Escamilla  de  JxC,  Jordi  Moliné  Górriz  i 
Consuelo Picón Gomis d’ERC-AM, Pilar Romero Gràcia de FIC i Jaime Serret Simó, 
regidor  no  adscrit,  i  tres  vots  en  contra  corresponents  als  regidors/res  srs/res: 
Montserrat Muñoz Madueño, Mari Carmen Marín Hidalgo i Juan Lara Montero del 
PSC-CP.

 

Aprovació de l'acta de la sessió extraordinària urgent de data 20 de gener de 
2021.

Favorable Tipus de votació: 
Unanimitat/Assentiment

 
Feta avinent l'acta de la sessió extraordinària del dia 20 de gener de 2021, es troba 
conforme  i  s'aprova  per  unanimitat  dels  deu  membres  assistents  del  onze  que 
formen el Ple de la Corporació. 

 

Expedient 403/2021. Resolució de l'encàrrec de gestió anterior i del Conveni de 
la Gestió Informatitzada del Padró d'Habitants i aprovació del nou encàrrec de 
la Gestió Informatitzada del Padró d'Habitants a la Diputació de Tarragona i del 
respectiu Conveni Regulador.

Favorable Tipus de votació: 
Unanimitat/Assentiment
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Dictamen de la Comissió Informativa i de Seguiment de 18 de gener de 2021

 
EXPOSICIÓ DELS FETS
 
En  data 17  de  desembre  de  2020 aquest  Ajuntament  ha  rebut  a  través  de  la 
plataforma EACAT notificació de la Diputació de Tarragona per la qual es trasllada 
l’acord pres en data 27 de novembre de 2020, que diu:
 
Primer.- Resoldre els encàrrecs de gestió per a la gestió informatitzada del padró 
d’habitants que van efectuar els ajuntament de la província de Tarragona que tot 
seguit es relacionen:
 

Ajuntament
Inici 
Conveni Creixell 08/01/2007

 
Segon.- En conseqüència d’això, resoldre el Conveni per a la gestió informatitzada 
del  padró  d’habitants  que  es  va  aprovar  per  la  Diputació  de  Tarragona  en  data 
26/3/2004.
 
Tercer.- Aprovar el  conveni que regularà l’encàrrec de la gestió informatitzada del 
padró  d’habitants,  document  ANNEX,  i  comunicar-ho  a  la  Intervenció  General 
d’aquesta Diputació.
 
Quart.- Notificar  aquest  acord  als  ajuntaments  corresponents,  per  tal  que acordin 
l’encàrrec de la gestió informatitzada del padró d’habitants, el qual caldrà que remetin 
pertinentment a la Diputació de Tarragona.
 
Cinquè.- Un cop els  respectius  ajuntaments hagin acordat  l’encàrrec de la  gestió 
informatitzada del padró, la Diputació acordarà l’acceptació del mencionat encàrrec i 
signarà  el  conveni  regulador,  el  qual  serà  remès  als  ajuntaments  per  a  la  seva 
signatura, qui l’hauran de retornar a la Diputació per als seus plens efectes. A tal 
efecte, es faculta la presidenta de la Diputació de Tarragona per a la signatura del 
Conveni i per dur a terme el que calgui per donar compliment a l'acord.
 
Sisè.- Efectes.
 
Fins  el  moment  en  que  se  signi  el  Conveni  que  ara  s’aprova  per  les  dues 
administracions,  seguirà  vigent  i  amb  plens  afectes  l’encàrrec  de  la  gestió 
informatitzada del padró d’habitants, i en conseqüència el Conveni aprovat en data 
26/3/2004, signat per la Diputació i els respectius ajuntaments, essent que el servei 
de la gestió informatitzada del padró d’habitants se seguirà prestant regularment en 
les condicions recollides en aquell. En el moment en que ambdues administracions 
hagin signat el Conveni que ara s’aprova, el servei de la gestió informatitzada del 
padró  d’habitants  que  presta  la  Diputació  amb tots  i  cadascun  dels  ajuntaments 
signants passarà a prestar-se sota les condicions recollides en el mateix.
 
Setè.- Trametre aquest conveni al Registre de convenis de col·laboració i cooperació 
de  la  Generalitat,  als  efectes  pertinents,  així  com  a  la  Direcció  General 
d’Administració Local del Departament de Governació.
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 Règim de recursos:
 

 Recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de 
Tarragona, en el termini de dos mesos a comptar des de l’endemà de la seva 
notificació.

 
 Alternativament i de manera potestativa, recurs de reposició davant el Ple de 

la Diputació de Tarragona, en el termini d’un mes a comptar des de l’endemà 
de la recepció de la seva notificació.

 
FONAMENTS DE DRET
 
1. L’article 11 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic 
preveu que es pot encarregar la realització d'activitats de caràcter material o tècnic 
de la competència dels òrgans administratius o de les Entitats de Dret Públic a altres 
òrgans o Entitats de Dret Públic de la mateixa o de diferent Administració.
  
2. Els arts. 36.b) i 36.d) de la de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases 
del règim local i 92 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya atribueixen competències a la 
Diputació de Tarragona per a exercir funcions d’assistència i cooperació econòmica, 
tècnica i  jurídica als municipis de la província de Tarragona, per tal de facilitar la 
gestió  de  les  seves  competències,  impulsar  la  seva modernització  i  contribuir  al 
benestar dels ciutadans i al desenvolupament equilibrat del territori.
 
3. L’art. 108.3 de la Llei 26/2010, del 3 d'agost, de règim jurídic i de procediment de 
les administracions públiques de Catalunya diu que “Les administracions públiques 
de  Catalunya  poden  subscriure  convenis  i  protocols  amb  altres  administracions 
públiques  i  amb  els  organismes  i  entitats  públiques  dependents  o  vinculats  a 
aquestes,  en  l'àmbit  de  les  competències  respectives  i  per  a  la  consecució  de 
finalitats d'interès comú”.
 
En els  mateixos  termes,  l’art.  11.3  de la  Llei  40/2015 esmentada diu  que “Quan 
l'encàrrec de gestió  es realitzi  entre òrgans i  Entitats de Dret  Públic  de diferents 
Administracions es formalitzarà mitjançant signatura del corresponent conveni entre 
elles, que haurà de ser publicat en el «Butlletí Oficial de l’Estat», en el Butlletí oficial 
de la Comunitat  Autònoma o en el  de la  Província,  segons l'Administració a què 
pertanyi l'òrgan que efectua l’encàrrec (...)”.
 
En aquest sentit, l’art. 309 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el 
Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals diu que “L’ens local aprova les 
clàusules dels convenis en què intervé o participa. L’acord i la còpia del conveni 
s’han de trametre a la Direcció General d’Administració Local del Departament de 
Governació”, així com que “En el supòsit de transferència de funcions o d’activitats a 
altres administracions públiques per mitjà de conveni, l’acord s’ha d’adoptar per la 
majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació”.
 
En els mateixos termes, l’art. 47.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases del règim local diu que “es requereix el vot favorable de la majoria absoluta del 
número  legal  de  membres  de  les  corporacions  per  a  l’adopció  d’acords  en  les 
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següents  matèries:  h)  Transferència  de  funcions  o  activitats  a  d’altres 
Administracions públiques, així com l’acceptació de les delegacions o encomanes de 
gestió  realitzades  per  altres  administracions,  llevat  que  per  llei  s’imposin 
obligatòriament”.
 
4.  L’art.  51 de la  Llei  40/2015,  d’1 d’octubre,  de Règim Jurídic  del  Sector  Públic 
disposa que:
 

 “Els  convenis  s'extingeixen  pel  compliment  de  les  actuacions  que 
constitueixen el seu objecte o per incórrer en causa de resolució.

 Són causes de resolució: (entre d’altres) e) Per qualsevol altra causa diferent 
de les anteriors prevista en el conveni o en altres lleis.

 
5. Pel que fa a la vigència del conveni, l’art. 49.h) de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de 
Règim Jurídic del Sector Públic diu que “Els convenis hauran de tenir una durada 
determinada, que no podrà ser superior a quatre anys, tret que normativament es 
prevegi un termini superior”, i que “En qualsevol moment abans de la finalització del 
termini  previst  en  l'apartat  anterior,  els  signants  del  conveni  podran  acordar 
unànimement la seva pròrroga per un període de fins a quatre anys addicionals o la 
seva extinció”,  però per altra banda, l’art. 47.9 de la mateixa norma diu que “Les 
normes del present Capítol no seran aplicable als encàrrecs de gestió i els acords de 
terminació convencional dels procediments administratius”, i atès que el que s’està 
regulant aquí és un conveni per a l’encàrrec de la gestió informatitzada del padró 
d’habitants,  s’entendrà  que el  present  te  vigència  indefinida,  en el  benentès  que 
l’Ajuntament, que encarrega la gestió del servei, pot deixar sense efecte l’encàrrec 
de la gestió informatitzada del Padró d’habitants fet a la Diputació de Tarragona en 
qualsevol moment, en els termes previstos al conveni.
 
6.  L’art.  14 de la Llei 19/2014, del 29 de desembre, de transparència, accés a la 
informació pública i bon govern regula l'obligació de publicitat dels convenis, la qual, 
diu,  s’ha  de  fer  efectiva  per  mitjà  del  Registre  de  convenis  de  col·laboració  i 
cooperació de la Generalitat, que s’ha d’integrar en el Portal de la Transparència.
 
7. El conveni tipus que regulava l’encàrrec de gestió per a la gestió informatitzada del 
padró  d’habitants  a  la  Diputació  de  Tarragona  per  part  dels  ajuntaments  de  les 
comarques del Camp de Tarragona i de les Terres de l'Ebre es va aprovar per la 
Diputació de Tarragona en data 26/3/2004.
 
En conseqüència, aquesta alcaldia proposa a la Comissió Informativa i de Seguiment 
informi favorablement l'adopció pel Ple de la Corporació dels següents acords,
 
Primer.- Encarregar a la Diputació de Tarragona la gestió informatitzada del padró 
d’habitants.
 
Segon.- Trametre a la Diputació de Tarragona, a través de la plataforma EACAT, la 
notificació del present acord pres per aquest ajuntament, als efectes pertinents.
  
Tercer.- Facultar l’alcalde de l’Ajuntament per a la signatura d’aquest conveni amb la 
Diputació de Tarragona.
 Atesa  la  proposta  presentada  per  sotmetre-la  a  la  consideració  del  Ple  de  la 
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Corporació,  aquesta  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment,  per  set  vots  a  favor 
corresponents als regidors Srs./res. Sílvia Farrero Tahull (3 vots JxC), Pilar Romero 
Gracia (1 vot de FIC), Jordi Moliné Górriz (2 vots ERC-AM) i Jaime Serret Simó (1 vot 
regidor  no  adscrit),  i  quatre  abstencions  corresponents  als  regidors  Srs./res 
Montserrat Muñoz Madueño (3 vots PSC-CP), i Sra. Maria Dolores Juncal Santos (1 
vots PP), dictamina favorablement la proposició presentada i la proposen al Ple de la 
Corporació,  perquè  adopti  el  corresponent  acord  tal  i  com  està  redactat  en  la 
proposta.

El President, Jordi Llopart Senent. 

Sotmesa la proposició a la consideració del Ple de la Corporació, resta aprovada  per 
unanimitat dels deu membres assistents del onze que formen el Ple de la Corporació.

 

En aquest punt de l'ordre del dia i essent les 20:14 hores, s'incorpora a la sessió la 
regidora Sra. Ma. Dolores Juncal Santos.

“

Expedient 1754/2020. Aprovació inicial de l'Ordenança reguladora del règim de 
comunicació prèvia de les obres.

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 8, En contra: 3, 
Abstencions: 0, Absents: 0

 
Dictamen Comissió Informativa i de Seguiment de 18 de març de 2021

1. Antecedents.
 
Aquest Ajuntament pretén aprovar una ordenança que reguli el règim de comunicació 
prèvia de les obres.
 
Per aquest motiu s'ha redactat el text de l'avantprojecte d'ordenança.
 
El secretari interventor ha emès un informe relatiu al  procediment d'aprovació i  a 
l'adequació del contingut de l'ordenança que es proposa a la normativa reguladora 
de la matèria, concretament a les normes següents:
 
El Decret 64/2014, de 13 de maig, pel qual s'aprova el Reglament sobre la protecció 
de la legalitat  urbanística, regula el  règim de comunicació prèvia en l'àmbit  de la 
intervenció en l'ús dels sòl i en l'execució d'obres.
 
La  Llei  16/2015,  de  21  de  juliol,  de  simplificació  de  l'activitat  administrativa  de 
l'administració  de la  Generalitat  i  dels  governs  locals  de Catalunya i  d'impuls  de 
l'activitat econòmica, ha modificat l'article 187 del Text Refós de la llei d'urbanisme de 
Catalunya, aprovat per Decret legislatiu 1/2010, de 3 d'agost (TRLUC), que regula 
els  actes  que  estan  subjectes  a  llicència  urbanística,  afegint  dos  nous  articles, 
l'article 187 bis especifica els actes subjectes a comunicació prèvia, i l'article 187 ter, 
els que no estan subjectes a llicència urbanística o comunicació prèvia.
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La Directiva de Serveis i la Llei 17/2009, de 23 de novembre, sobre el lliure accés a 
les activitats de serveis i el seu exercici, per modificar el règim d'autorització no es 
requereix cap modificació de la llei,  i que serà suficient aprovar ( o modificar) les 
ordenances oportunes per tal d'adequar-s'hi.
 
L'article 187 especifica els actes que estan subjectes a la llicència urbanística prèvia, 
amb les excepcions que estableix l'article 187 ter del TRLUC.
 
 2. Fonaments de dret.
 
- Els articles 4.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases del règim 
local (en endavant, LRBRL),
 
- Articles 8.1.a) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya ( en endavant, TRLMRLC).
 
- Article 55 del Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, pel qual s'aprova el Text 
refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim local.
 
-  Article  49 de la  LRBRL, 178 del  TRLMRLC, article  133 de la  Llei  39/2015,  d'1 
d'octubre, del Procediment administratiu comú de les administracions públiques i 63 
a 66 del Decret 179/1995, de 13 de juny , pel qual s'aprova el Reglament d'obres, 
activitats i serveis dels ens locals.
 
Per tot això, proposo al Ple de l'Ajuntament, l'adopció del següent, ACORD
 
Primer: Aprovar inicialment l'ordenança reguladora del règim de comunicació prèvia 
d'obres.
 
Segon: Aquest acord d'aprovació inicial s'ha de fer públic mitjançant edicte que s'ha 
de fixar en el tauler d'anuncis de la pàgina web d'aquest Ajuntament i s'ha de publicar 
al  BOP,  DOGC i  a un diari,  per  un termini  de 30 dies  des del  següent  al  de  la 
publicació  de  l'anunci  d'exposició  al  BOP,  dins  el  qual  els  interessats  podran 
examinar l'expedient i presentar, si s'escau, al·legacions.
 
Tercer: Quan no s'hagin  presentat  reclamacions,  aquest  acord  d'aprovació  inicial 
esdevindrà  d'aprovació  definitiva  de  l'Ordenança.  En  aquesta  cas,  l'acord  inicial 
elevat  a  definitiu  més  el  text  íntegre  de  l'ordenança  s'han  de  publicar  al  tauler 
d'anunci  de la  pàgina web de la  corporació,  i  al  BOP. També s'ha de publicar al 
DOGC la referència de el BOP en què es publica el text íntegre.
  
Quart: Contra  aquest  acord,  per  tractar-se  d'un  acte  administratiu  de  tràmit  no 
qualificat, no procedeix la interposició de cap tipus de recurs.
 
Atesa  la  proposta  presentada  per  sotmetre-la  a  la  consideració  del  Ple  de  la 
Corporació,  aquesta  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment,  per  set  vots  a  favor 
corresponents als regidors Srs./res. Sílvia Farrero Tahull (3 vots JxC), Pilar Romero 
Gracia (1 vot de FIC), Jordi Moliné Górriz (2 vots ERC-AM) i Jaime Serret Simó (1 vot 
regidor  no  adscrit),  i  quatre  abstencions  corresponents  als  regidors  Srs./res 
Montserrat Muñoz Madueño (3 vots PSC-CP), i Sra. Maria Dolores Juncal Santos (1 
vots PP), dictamina favorablement la proposició presentada i la proposen al Ple de la 
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Corporació,  perquè  adopti  el  corresponent  acord  tal  i  com  està  redactat  en  la 
proposta.

El President, Jordi Llopart Senent.

La  Sra.  Muñoz  del  PSC-CP expressa  que  va  venir  a  preguntar  al  Departament 
d’Urbanisme sobre la llei d’aplicació per aquesta qüestió i li van comunicar que no es 
va fer segons cap norma legal sinó en base a unes pautes de la mateixa qüestió 
existents a l’Ajuntament de Barcelona, creu recordar.

Per altre banda comenta que en l’art. 4 de les actuacions urbanístiques subjectes a 
comunicació prèvia, en el seu subapartat c) que diu que estaran regulades via aquest 
procediment  “la  realització  de treballs  d’anivellament  que no alterin  en més d’un 
metre  les  cotes  naturals  del  terreny  en  alguns  punts  ni  tinguin  relleu  ni 
transcendència als efectes de la mesura de les alçades reguladores de l’edifici sense 
aportació de terres” pensa que es un greu error atès que si això està regulat pel 
procediment de comunicació prèvia no sabrem mai abans quin era el nivell natural 
del terreny, ni si s’han afegit més terres amb posterioritat i, per tant, tampoc sabrem 
mai si estarem fent les coses bé, comenta. Diu que d’aquí es derivaran casuístiques 
problemàtiques amb molta probabilitat.

El Sr. Moliné d’ERC-AM, respon que això es fa en base a les ordenances regulades 
a Tarragona del sr. Ballesteros, que també les va aplicar, així com dels municipis de 
Reus  i  Vila-seca,  tot  això  amb  els  informes  pertinents  dels  serveis  tècnics  per 
adaptar-les a les característiques del  nostre municipi  a  fi  de facilitar  les gestions 
administratives de cara als veïns via les comunicacions prèvies procediment molt 
més àgil i senzill que la regulació clàssica via llicència. Endemés diu que tot es podrà 
revisar  doncs  després  de  la  seva  publicació  al  BOPT  hi  haurà  un  període 
d’al·legacions per qualsevol reclamació al respecte.

La Sra. Muñoz del PSC-CP, considera que en un ple és ve a decidir el què i el com i 
considera que els termes amb els que s’expressa el Sr. Moliné emplaçant-la a que si 
no està d’acord que presenti una al·legació, no són del tot correctes perquè enlloc de 
decidir sobre la qüestió s’invoca a que es faci una reclamació si no està d’acord i és 
per  això  que  expressa  que  el  seu  vot  serà  negatiu  precisament  per  els  termes 
utilitzats en el debat d’aquest punt.
 
Sotmesa la proposició a la consideració del Ple de la Corporació, resta aprovada per 
vuit  vots  a  favor  corresponents  als  regidors/res  srs/res.:  Jordi  Llopart  Senent, 
president, Sílvia Farrero Tahull i Francesc Sentís Escamilla de JxC, Maria Dolores 
Juncal Santos del PP, Jordi Moliné Górriz i Consuelo Picón Gomis d’ERC-AM, Pilar 
Romero Gràcia de FIC i Jaime Serret Simó, regidor no adscrit, i tres vots en contra 
corresponents als  regidors/res srs/res:  Montserrat  Muñoz Madueño,  Mari  Carmen 
Marín Hidalgo i Juan Lara Montero del PSC-CP.  

 

Expedient  377/2021.  Suspensió de llicències municipals  per  a  determinades 
activitats.

 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

9D
A3

C
AN

SX
C

5A
AM

7A
9N

X4
C

H
LJ

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//c

re
ix

el
l.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 8
 d

e 
29

 



 

Favorable Tipus de votació: 
Unanimitat/Assentiment

 
Dictamen Comissió Informativa i de Seguiment de 18 de març de 2021

 
En data 11 de febrer de 2021 l'assessor jurídic requerit ha emès el següent informe:
 
"INFORME JURÍDIC:
 
Atès l'encàrrec professional per Decret d'Alcaldia de l'Ajuntament de Creixell de 26-1-
2021 per realitzar un informe jurídic sobre les actuacions a realitzar per l’Ajuntament 
davant la manca de regulació en relació amb l’activitat dels locals de les associacions 
de consumidors de cànnabis, s'informa:
 
"ANTECEDENTS:
 
../..-
 
SEGON.-En relació amb l’esmentada activitat, cal indicar que la Sentència 100/2018 
de  19  de  setembre  de  2018  del  Tribunal  Constitucional  va  declarar  la 
inconstitucionalitat i nul·litat de la Llei del Parlament de Catalunya 13/2017, de les 
associacions  de  consumidors  de  cànnabis  per  incidir  sobre  tipificació  penal  de 
conductes  il·lícites  en  la  legislació  estatal  (STC  144/2017).  En  el  preàmbul  de 
l’esmentada llei, declarada inconstitucional i anul·lada, s’indicava que responia a les 
inquietuds del món local que demanava uns criteris mínims i comuns per a orientar-
ne la regulació municipal.
 
Per altra banda, cal indicar que Secció Segona de la Sala Contenciós Administratiu 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, l’1 de desembre de 2016, va dictar la 
Sentència  núm.  950,  en  el  recurs  ordinari  núm.  178/2015,  va  declarar  nul·la  la 
Resolució SLT/32/2015, de 15 de gener, del Departament de Salut de la Generalitat 
de Catalunya per la qual s’aproven els criteris en matèria de salut pública per orientar 
les associacions cannàbiques i els seus clubs socials i les condicions de l’exercici de 
la seva activitat per als ajuntaments de Catalunya.
 
TERCER.-Malgrat la manca de regulació específica al respecte, en el darrers anys 
han  proliferat  l’obertura  de  locals  d’associacions  de  consumidors  de  cànnabis 
emparats  en  el  dret  d’associació  i  de  reunió  i  amb  la  cobertura  d’Ordenances 
municipals per garantir la necessitat d’evitar molèsties als veïns, establint entre altres 
mesures unes distàncies mínimes a centres educatius i de salut.
 
FONAMENTS DE DRET:
 
I.-Davant  la  manca  de  regulació  específica  respecte  a  les  activitats  de  les 
associacions de consumidors de cànnabis, i el fet de que en els darrers anys hagin 
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proliferat  la  implantació  de  locals  amb  l’esmentada  activitat  emparats  pel  dret 
d’associació  i  de  reunió,  cal  indicar  que  el  Pla  General  d’Ordenació  Urbana  del 
municipi  de  Creixell  en  l’article  70.1  estableix  que  el  sòl  urbà,  mitjançant  una 
ordenança  específica  poden  fer-se  més  restrictives  les  determinacions  del  Pla 
General pel que fa a la localització i característiques dels usos admesos.
 
II.-Tal i com es va establir a la Resolució SLT/32/2015, de 15 de gener, per la qual 
s’aproven  criteris  en  matèria  de  salut  pública  per  orientar  les  associacions 
cannàbiques i els seus clubs socials i les condicions de l’exercici de la seva activitat 
per als ajuntaments de Catalunya, actualment no vigent, es va considerar necessària 
la  limitació de la  seva ubicació amb la definició d’una distància mínima entre els 
diferents clubs i entre els clubs i els centres educatius i serveis sanitaris.
 
És  per  això,  que  davant  el  buit  legal  actualment  existent  es  fa  necessària  una 
regulació mitjançant la corresponent ordenança específica pel que fa a la localització 
i  característiques dels  usos admesos en relació amb l’activitat  dels  locals  de les 
associacions  de  consumidors  de  cànnabis,  a  través  de  la  fixació  d’un  règim de 
distàncies  entre  els  diferents  locals  així  com  dels  centres  educatius  i  serveis 
sanitaris, amb l’objectiu d’evitar possibles efectes negatius i molèsties als veïns, i de 
protegir als col·lectius més vulnerables.
 
Per  evitar  que  l’efectivitat  de  la  futura  ordenança  pugui  veure’s  frustrada  per 
sol·licituds de llicències municipals per activitats incompatibles amb la possible nova 
regulació, així com per la instal·lació mitjançant el règim de comunicacions prèvies 
d’inici d’activitats també incompatibles amb la nova regulació, d’acord amb el que 
disposa l’article 73.1. del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei d’urbanisme, els òrgans competents per l’aprovació inicial de les 
figures del planejament urbanístic poden acordar, amb la finalitat d’estudiar la seva 
formació  o  la  reforma,  suspendre  l’atorgament  de  llicències  d’instal·lació  o 
ampliacions d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes 
establertes per la legislació sectorial.
 
IV.-D’acord amb el que s’estableix a l’article 102.1 del Decret 305/2006, de 18 de 
juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme, els acords de suspensió 
han de concretar els àmbits afectats i han d’incorporar un plànol de delimitació dels 
àmbits subjectes a suspensió de llicències i de tramitació de procediments, en el qual 
aquests es grafiaran a l’escala adequada i amb detall i claredat suficients.
 
V.-Per altra banda, d’acord amb el que disposa l’article 102.2 del Decret 305/2006, 
de  18  de  juliol,  els  acords  de  suspensió  han  de  precisar  també  l’abast  de  les 
llicències i tramitacions que suspenen.
 
VI.-D’acord amb el que s’estableix en l’article 73.3 Decret Legislatiu 1/2010, de 3 
d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei  d’urbanisme,  els  acords  de 
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suspensió  de  tramitacions  i  de  llicències  s’han  de  publicar  en  el  butlletí  oficial 
corresponent, i s’han de referir, en qualsevol cas, a àmbits identificats físicament.
 
Per tot això,
 
S’INFORMA  que  en  relació  amb  l’activitat  dels  locals  de  les  associacions  de 
consumidors  de  cànnabis,  l’Ajuntament  amb  la  finalitat  de  fer  una  ordenança 
específica  més restrictiva  de les  determinacions del  Pla  General  pel  que fa  a  la 
localització i característiques dels usos admesos, pot acordar la suspensió temporal 
de llicències d’obertura i del règim de comunicació prèvia per la instal·lació de nous 
establiments per a l’ús de l’esmentada activitat amb la corresponent concreció de 
l’àmbit afectat mitjançant un plànol de delimitació a escala adequada i amb detall i 
claredat  suficients;  i  amb  la  corresponent  precisió  de  l’abast  de  les  llicències  i 
tramitacions que suspenen. L’acord de suspensió s’haurà de publicar en el BOP.
 
Creixell, 11 de febrer de 2021.
José Antonio Sánchez Jiménez
Lletrat col. 1727 ICAT"
 
Així mateix s'ha emès informe tècnic, que es dóna aquí per reproduït, en el que es 
conclou:
   
"Degut  a  la  manca  d'una  ordenança  específica,  cal  suspendre  les  llicències  i 
tramitacions de comunicacions prèvies/declaracions responsables, d'activitats per als 
usos d'associacions de consumidors de cànnabis, per a poder fer una ordenança 
específica més restrictiva de les determinacions del Pla General d'ordenació urbana 
de Creixell, per la regulació d'aquestes associacions.
 
Entre d'altres, les restriccions poden anar adreçades a:
  
- Tramitació i procediment. Documentació.
 
- Requisits d'accés als clubs socials de cànnabis.
 
- Criteris d'emplaçament.
 
- Còmput de distàncies i mesuraments.
 
- Requisits que ha de reunir el local.
 
- Inspecció, comprovació i control.
 
- Règim Sancionador.
 
S'adjunta plànol de delimitació de l'àmbit de suspensió que abasta tot el sòl urbà de 
Creixell."
 
De  l'informe  jurídic  transcrit  i  de  l'informe  tècnic  emès es  desprèn  la  necessitat 
d'acordar  una  suspensió  de  l'atorgament  de  llicències  d'activitats  i  del  règim  de 
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comunicació prèvia/declaracions responsables , per l'obertura de nous establiments 
per l'activitat de les associacions de consumidors de cànnabis,
 
En tal sentit, restarien afectades les obertures en habitatges, locals, o l'ampliació o 
modificació dels ja existents, que incloguin els usos esmentats a tot el sòl urbà del 
municipi, segons el plànol de delimitació, redactat pels serveis tècnics i que consta a 
l'expedient.
 
Atès que segons estableix l'article 73.1 del Decret legislatiu 1/2010 de 3 d'agost, pel 
qual  s'aprova  el  Text  refós  de  la  llei  d'urbanisme,  els  òrgans  competents  per 
l’aprovació inicial de les figures del planejament urbanístic poden acordar,  amb la 
finalitat d’estudiar la seva formació o la reforma, suspendre l’atorgament de llicències 
d’instal·lació  o  ampliacions  d’activitats  o  usos  concrets  i  d’altres  autoritzacions 
municipals connexes establertes per la legislació sectorial.
 
Atès l'informe del secretari-interventor que figura a l'expedient.
 
Atès l'establert a l'article 22 de la Llei 7/1985 reguladora de la Bases de Règim Local, 
en relació amb les competències del Ple de la Corporació.
 
El regidor delegat d'urbanisme, proposa al Ple de la Corporació l'adopció del següent 
acord:
 
Primer: Suspendre  les  llicències  d’obertura  i  del  règim  de  comunicació 
prèvia/declaració  responsable,  per  les  obertures  d'establiments  en  habitatges  o 
locals , o l'ampliació o modificació dels ja existents, que incloguin els usos de les 
associacions  de consumidors de cànnabis,  amb la finalitat  de fer  una ordenança 
específica que les reguli.
 
Segon: L'àmbit d'aplicació de la suspensió serà en el sòl urbà del terme municipal 
susceptible de l'ús esmentat, indicat al plànol adjunt, que obra a l'expedient
 
Tercer: Aquesta suspensió durarà fins que s'aprovi l'ordenança específica pel que fa 
als  criteris  la  localització  i  característiques  dels  usos  admesos  en  relació  amb 
l’activitat dels locals de les associacions de consumidors de cànnabis, a través de la 
fixació d’uns criteris de:
 
- Tramitació i procediment. Documentació.
 
- Requisits d'accés als clubs socials de cànnabis.
 
- Criteris d'emplaçament.
 
- Còmput de distàncies i mesuraments.
 
- Requisits que ha de reunir el local
 
- Inspecció, comprovació i control.
 
- Règim Sancionador.
 
amb l’objectiu d’evitar possibles efectes negatius i molèsties als veïns, i de protegir 
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als col·lectius més vulnerables, i com a màxim el termini d'un any, per a la finalitat 
que la motiva, atenent els objectius que es pretenen assolir.
 
Quart: Publicar aquest acord al BOP, al DOGC, a un diari de la província i al tauler 
d'edictes de la pàgina web de l'ajuntament de Creixell.
 
Atesa  la  proposta  presentada  per  sotmetre-la  a  la  consideració  del  Ple  de  la 
Corporació,  aquesta  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment,  per  vuit  vots  a  favor 
corresponents als regidors Srs./res. Sílvia Farrero Tahull (3 vots JxC), Pilar Romero 
Gracia (1 vot de FIC), Jordi Moliné Górriz (2 vots ERC-AM), Maria Dolores Juncal 
Santos (1 vots PP) i Jaime Serret Simó (1 vot regidor no adscrit), i tres abstencions 
corresponents  a  la  regidora  Sra.  Montserrat  Muñoz  Madueño  (3  vots  PSC-CP), 
dictamina  favorablement  la  proposició  presentada  i  la  proposen  al  Ple  de  la 
Corporació,  perquè  adopti  el  corresponent  acord  tal  i  com  està  redactat  en  la 
proposta.

El President, Jordi Llopart Senent. 

El Sr. Moliné d’ERC-AM diu que tal i com es va debatre a la comissió informativa es 
convocaria  als  representants  de  tots  els  partits  per  fer  les  aportacions  que  es 
considerin convenients per arribar a un acord comú a partir del redactat del text bàsic 
de l’ordenança que podria aportar-nos el Sr. Secretari en base al que es disposa i es 
regula en altres poblacions per aquesta qüestió.

Sotmesa la proposició a la consideració del Ple de la Corporació, resta aprovada  per 
unanimitat  dels  onze  membres  assistents  del  onze  que  formen  el  Ple  de  la 
Corporació. 

 

Expedient 467/2021. Aprovació del Protocol per a la prevenció i abordatge de 
l'assetjament sexual i per raó de gènere o orientació sexual.

Favorable Tipus de votació: 
Unanimitat/Assentiment

 
Dictamen Comissió Informativa i de Seguiment de data 18 de març de 2021

 
Antecedents
 
Des de la regidoria delegada de l'àrea de Secretaria de la dona i Igualtat i amb la 
col·laboració del col·lectiu Papallones Liles de Creixell i personal de pràctiques de 
l'Institut Gaudí de Reus, s'ha promogut la redacció d'un protocol, d'aplicació en la 
celebració de les festes i establiments d'oci del municipi, per a prevenir i combatre 
les actuacions i agressions sexuals i/o homofòbiques.
 
El text del Protocol consta en l'expedient i es dóna per reproduït.
 
Fonaments de dret
 
- Llei 5/2008, de 24 de abril, del dret de les dones a eradicar la violència masclista.
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- Llei 11/2014, de 10 d'octubre, per a garantir els drets de lesbianes, gais, bisexuals, 
transgèneres i intersexuals i per erradicar l'homofòbia, la bifòbia y la transfòbia.
 
- Llei Orgànica 3/2007, de 22 de març, per a la igualtat efectiva de dones i homes.
 
- Llei 17/2015, de 21 de juliol, d'igualtat efectiva de dones i homes.
 
En  conseqüència,  es  proposa  a  la  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment  informi 
favorablement l'aprovació de l'esmentat protocol per part del Ple de la Corporació, 
amb l'adopció dels següents acords,
 
Primer.- Aprovar el Protocol per a la prevenció i abordatge de l'assetjament sexual i 
per raó de gènere o orientació sexual.
 
Segon.- Promoure'n l'adhesió al Protocol per part dels establiments del municipi i fer-
ne publicitat a la web municipal.
 
Atesa  la  proposta  presentada  per  sotmetre-la  a  la  consideració  del  Ple  de  la 
Corporació,  aquesta  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment,  per  vuit  vots  a  favor 
corresponents als regidors Srs./res. Sílvia Farrero Tahull (3 vots JxC), Pilar Romero 
Gracia (1 vot de FIC), Jordi Moliné Górriz (2 vots ERC-AM), Maria Dolores Juncal 
Santos (1 vots PP) i Jaime Serret Simó (1 vot regidor no adscrit), i tres abstencions 
corresponents  a  la  regidora  Sra.  Montserrat  Muñoz  Madueño  (3  vots  PSC-CP), 
dictamina  favorablement  la  proposició  presentada  i  la  proposen  al  Ple  de  la 
Corporació,  perquè  adopti  el  corresponent  acord  tal  i  com  està  redactat  en  la 
proposta.

El President, Jordi Llopart Senent. 
 
La Sra. Picon d’ERC-AM fa l’aclariment que es volia aprovar l’any passat però que 
s’aprova  actualment  perquè  pel  motiu  de  la  pandèmia  va  considerar  en  aquell 
moment més prudent deixar la seva aprovació i debat plenari per més endavant.

Sotmesa la proposició a la consideració del Ple de la Corporació, resta aprovada  per 
unanimitat  dels  onze  membres  assistents  del  onze  que  formen  el  Ple  de  la 
Corporació.
 

 

Expedient 546/2021. Nomenament de membres de l'Associació de Voluntaris 
de Protecció Civil de Creixell.

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 10, En contra: 0, Abstencions: 
1, Absents: 0

 
Comissió Informativa i de Seguiment de 18 de març de 2021

 
Antecedents

 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

9D
A3

C
AN

SX
C

5A
AM

7A
9N

X4
C

H
LJ

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//c

re
ix

el
l.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 1
4 

de
 2

9 



 

 
Segon.- Tramitar  la  seva  inscripció  com  a  voluntaris acreditats membres 
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Sr. Jaime Serret Simó

 
1. En data 19 de juny de 2014, el Ple de la Corporació acordà reconèixer l'Associació 
de Voluntaris de Protecció Civil de Creixell,  registrada al Departament de Justícia 
amb núm. 5379, i determinar la seva vinculació funcional a l'autoritat municipal de 
protecció civil que correspongui i als plans de protecció.
 
2. En sessió plenària de data 19 de març de 2015 l'Ajuntament aprovà el Conveni 
regulador de les condicions en les quals s'ha de desenvolupar aquesta vinculació 
establint els aspectes de col·laboració i els econòmics i materials.
 
3. En sessió plenària de data 23 de novembre de 2015 es va nomenar, entre d'altres, 
el sr. David Cristian Mercadé Blanco membre de l'AVPC de Creixell, el qual ha 
manifestat recentment la seva voluntat de deixar de formar part de l'Associació com
 a voluntari.
 
4.  En  sessió  plenària  de  data  15 de  setembre de  2016  es  van  nomenar,  entre 
d'altres, membres de l'AVPC de Creixell a les persones següents:
 
Sra. Pilar Espinar Rambla
Sr. Patrice Witte
 
Les quals al no estar en possessió del certificat de l'Institut de Seguretat Pública, de 
superació  del  programa de formació  bàsica,  no  van  ser  inscrites  en  el  Registre 
Especial de les associacions del voluntariat de protecció civil de Catalunya.
 
Actualment disposen de l'esmentada acreditació.
 
5.  El  sr.  Jaime Serret  Simó,  que col·labora  activament  en l'AVPCC, ha superat 
satisfactòriament el Curs Bàsic de voluntaris de protecció civil a l'Escola de Bombers 
i Protecció Civil.
 
Fonaments de dret
 
Decret 27/2001, de 23 de gener, pel qual s'aprova el Reglament de les associacions 
del voluntariat de protecció civil de Catalunya, a l'article 14, que estableix que els 
membres de les associacions han d'estar acreditats com a voluntaris de protecció 
civil mitjançant nomenament expedit per l'Ajuntament corresponent.
 
En conseqüència, aquest alcaldia proposa a la Comissió Informativa i de Seguiment 
que  informi  favorablement  l'adopció  del  següent  acord  per  part  del  Ple  de  la 
Corporació:
 
Primer.- Nomenar com a membres de l'Associació de Voluntaris de Protecció Civil 
de Creixell els voluntaris següents:
 
 
Sra. Pilar Espinar Rambla
Sr. Patrice Witte



 

El President, Jordi Llopart Senent.
 

El regidor sr. Jaime Serret Simó s'absté en la votació d'aquest punt de l'ordre del dia 
per ésser part interessada.
 
Sotmesa la proposició a la consideració del Ple de la Corporació, resta aprovada per 
deu  vots  a  favor  corresponents  als  regidors/res  srs/res.:  Jordi  Llopart  Senent, 
president,  Sílvia  Farrero  Tahull  i  Francesc  Sentís  Escamilla  de  JxC,  Montserrat 
Muñoz Madueño,  Mari  Carmen Marín Hidalgo i  Juan Lara Montero del  PSC-CP, 
Maria Dolores Juncal Santos del PP, Jordi Moliné Górriz i Consuelo Picón Gomis 
d’ERC-AM i Pilar Romero Gràcia de FIC.
 

 

Expedient  560/2021.  Proposta  del  Grup  Municipal  FIC  de  proclamació  de 
Creixell en contra del maltractament animal.

Favorable Tipus de votació: 
Unanimitat/Assentiment

 
Dictamen Comissió Informativa i de Seguiment de 18 de març de 2021

 
Declarar el nostre municipi de Creixell lliure de maltractament animal. Aquest acord 
insta a la població a denunciar el maltractament als animals per part  de terceres 
persones i a vetllar pel benestar animal.

El nostre grup sempre al costat de la gent vulnerable, i del més indefens, vol treballar 
per a promoure la formació del personal de les administracions públiques, per que 
puguin tenir tots els recursos necessaris per aconseguir també una actuació més àgil 
davant de situacions que ho requereixen.

Demanar al Govern de l’Estat a modificar les lleis necessàries per a prevenir els 
casos de crueltat  contra els animals, fomentant l’educació en l’empatia i la cultura de 
la Pau i que s’aprovi una Llei Marc de Protecció. Instar al Govern a modificar el Codi 
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de l'Associació de Voluntaris de Protecció Civil de Creixell.
 
Tercer.- Acceptar  la  voluntat  del sr. David  Cristian  Mercadé 
Blanco i  sol·licitar  la  seva  baixa  de Registre  Especial com a 
voluntaris acreditat de l'Associació de Voluntaris de Protecció Civil de Creixell.
 
Atesa  la  proposta  presentada  per  sotmetre-la  a  la  consideració  del  Ple  de  la 
Corporació,  aquesta  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment,  per  set  vots  favor 
corresponents als regidors Srs./res. Sílvia Farrero Tahull (3 vots JxC), Pilar Romero 
Gracia (1 vot de FIC), Jordi Moliné Górriz (2 vots ERC-AM), Maria Dolores Juncal  
Santos (1 vots PP), i tres abstencions corresponents a la regidora Sra. Montserrat 
Muñoz Madueño (3 vots PSC-CP), dictamina favorablement la proposició presentada 
i la proposen al Ple de la Corporació, perquè adopti el corresponent acord tal i com 
està redactat en la proposta.



 

Penal i les lleis necessàries  per endurir les penes en casos d’especial crueltat.

Demanar al Govern de la Generalitat de Catalunya, que augmenti  els recursos als 
Ajuntaments  per a desenvolupar les polítiques de benestar animal i protecció de la 
fauna.

Endurir les mesures per evitar l’abandonament i fomentar l’adopció.

On el maltractament animal sigui sempre un delicte sota sanció.

Volem  que  tots  els  animals  tinguin  una  vida  digna,  sense  maltractament  físic  o 
psicològic. Sense passar gana, set, calor, fred i angoixa per viure tancat entre quatre 
parets o lligats amb cadena tot el dia.

Un animal pateix igual que tot ser viu i te tot el dret a tindre una vida digna i a ser  
feliç.  Els  animals  son  éssers  sensibles,  que  senten  i  per  tant  deixen  de  ser 
considerats objectes.

Per totes aquestes raons la FIC – UNITS PER CREIXELL, amb representació  en 
aquest Ajuntament, demanem que es proclami Creixell com a Municipi en contra el 
maltractament animal i que sempre es lluiti pel seu Benestar.

Per tot l’exposat es proposa el Ple de la Corporació  l’adopció del següent acord:

1r.- Declarar el Municipi de Creixell com a Municipi de Protecció d’animals i en contra 
del maltractament.
2n.-Donar trasllat d’aquest acord a totes les associacions d’animals de Creixell.
3r.-  Traslladar  aquest  acord  al  departament  d’Agricultura,  Ramaderia,  Pesca  i 
Alimentació de la Generalitat de Catalunya.
 
Atesa  la  proposta  presentada  per  sotmetre-la  a  la  consideració  del  Ple  de  la 
Corporació,  aquesta  Comissió  Informativa  i  de  Seguiment,  per  vuit  vots  a  favor 
corresponents als regidors Srs./res. Sílvia Farrero Tahull (3 vots JxC), Pilar Romero 
Gracia (1 vot de FIC), Jordi Moliné Górriz (2 vots ERC-AM), Maria Dolores Juncal 
Santos (1 vots PP) i Jaime Serret Simó (1 vot regidor no adscrit), i tres abstencions 
corresponents  a  la  regidora  Sra.  Montserrat  Muñoz  Madueño  (3  vots  PSC-CP), 
dictamina  favorablement  la  proposició  presentada  i  la  proposen  al  Ple  de  la 
Corporació,  perquè  adopti  el  corresponent  acord  tal  i  com  està  redactat  en  la 
proposta.

El President, Jordi Llopart Senent.
 

Sotmesa  la  proposició  a  la  consideració  del  Ple  de  la  Corporació,  s’aprova  per 
unanimitat dels onze membres assistents dels onze que formen la Corporació.
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B) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

Dació  de  compte  de  l'establiment  d'un  Conveni  amb  la  Fundación  Crecer 
Jugando.

 
Es dóna compte del Conveni de Col·laboració entre la Fundació Crecer Jugando i 
l'Ajuntament de Creixell per dur a terme al municipi la campanya solidària "Comparte 
y Recicla", aprovat per la Junta de Govern local en sessió del dia 16 de desembre de 
2020, el qual consta en l'expedient i reproduït en l'acta de la sessió esmentada.

La Sra. Muñoz del PSC-CP fa esment que el conveni que es presenta en aquest 
plenari està incomplert, fet cert atès que des de Secretaria es presenta el modelatge 
del conveni enlloc del conveni finalment signat. El Sr. Alcalde fa l’aclariment que on 
posa la inscripció “XXX” ha de fer referència a l’Ajuntament de Creixell amb la seva 
adreça i NIF.
 
El Ple de la Corporació es dóna per assabentat positivament a excepció del grup 
municipal  del  PSC-CP,  format  pels  regidor-res  Montserrat  Muñoz  Madueño,  Mari 
Carmen Marín Hidalgo i Juan Lara Montero.
 

 

Dació de compte de l'establiment d'un Conveni amb l'Associació Quilòmetre 
Zero.

 
Es dona compte del Conveni aprovat per la Junta de Govern Local en sessió del dia 
16 de desembre de 2020, entre l'Ajuntament de Creixell  i  l'Associació Quilómetre 
Zero, el qual consta en l'expedient i reproduït en l'acta de la sessió esmentada.
 
La  Sra.  Juncal  del  PP  pregunta  si  el  tema  de  buscar  un  local  de  reunió  de 
l’Associació serà com en base al procediment de qualsevol associació del municipi. 
La Sra. Picón d’ERC-AM respon en el sentit que la meritoria només s’ha portat a 
terme al Casal però només de forma puntual.

El Ple de la Corporació es dóna per assabentat per unanimitat.
 

 

Dació  de  compte  de  l'establiment  del  Conveni  de  col·laboració  entre 
l'Ajuntament de Creixell i Càrites Diocesana.

 
Es dona compte del Conveni aprovat per la Junta de Govern Local en sessió del dia 
10 de febrer de 2021,  entre l'Ajuntament de Creixell  i  Caritas Diocesana,  el  qual 
consta en l'expedient i reproduït en l'acta de la sessió esmentada.
 
La Sra. Juncal del PP pregunta sobre qui porta el tema de Càrites a lo qual la Sra. 
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Picon  d’ERC-AM respon  que  es  competència  de  l’Àrea  de Benestar  Social.  Així 
també pregunta si ho porta l’anterior o el nou mossèn a lo qual respon que és el nou 
mossèn amb la mateixa dinàmica de treball de sempre.

La Sra. Muñoz del PSC-CP també fa esment que manquen les dades principals del 
conveni  a  lo  qual  la  Sra.  Picon  d’ERC-AM  respon  dient  que  des  de  Secretaria 
segurament també s’ha facilitat un model del conveni però no el conveni finalment 
signat.

El Ple de la Corporació es dóna per assabentat per unanimitat.

 

Dació de compte de decret de modificació de delegacions de l'alcaldia en els 
regidors delegats.

 
Es dóna compte del decret de l'alcaldia de data 3 de març de 2021, de modificació 
de les delegacions de l'alcalde en els regidors delegats, el  qual va sortit  publicat 
íntegrament al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona núm. CVE-2021-01929 
del dia 12 de març de 2021.

El Sr. Alcalde fa l’aclariment que existien regidories amb competències compartides i 
que calia fer una diferenciació clara de cadascuna de les tasques de les àrees. En 
concret es fa una reestructuració de les mateixes amb la creació de la nova regidoria 
de protecció i cura dels animals de la qual serà la Sra. Romero la seva titular.

D’igual  manera  es  suprimeix  la  cartera  d’associacions  de  tal  manera  que  cada 
regidoria representi a les seves associacions. 

La Sra. Juncal del PP pregunta on aniran associacions culturals com els Esmarris de 
Creixell, a Festes, a Cultura,...? El Sr. Alcalde respon que s’assignarà a Cultura però 
que tot i així es comunicarà a cada associació a quina Àrea pertany i quin regidor té 
assignat.

Així mateix pregunta que està a favor de posar ordre als locals municipals i en les 
cessions que es fan d’aquests a les entitats, que atès que els associats no paguen 
amb assiduïtat les quotes corresponents donat que no es fan activitats, que caldria 
potser des de l’Ajuntament bonificar el lloguer que es volia cobrar a les entitats per 
l’ús dels mateixos.

L’Alcalde,  vol  aclarir  la  qüestió  atès  que  en  el  tema  dels  lloguers  dels  locals 
municipals només es comunicava a nivell informatiu el cost anual que representa per 
l’Ajuntament el manteniment i conservació dels mateixos. Era una manera també de 
contradir  el  que  es  diu  sovint  que  des  de  l’Ajuntament  no  es  dona  res  a  les 
associacions quan no és cert donat que el cost de mantenir aquests locals ha estat 
sufragat  per  l’ajuntament.  També  comenta  que  es  demanava  l’aportació  d’una 
documentació en la forma de memòria anual d’activitats per saber quines activitats 
es portaven a terme atès que la cessió dels mateixos no implicava la impossibilitat de 
compartir-lo amb tercers però que per això era necessari conèixer quines activitats 
realitzaven.
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El Sr. Serret comenta que es va fer una reunió amb les entitats i esmenta que volia 
instaurar un lloguer simbòlic en base al cost anual que li representa a l’Ajuntament 
tot  i  que potser es va mal  interpretar  aquesta contribució que també era a fi  de 
conèixer les necessitats de les associacions en aquests espais.

La Sra. Romero de FIC comunica que hi haurà una nova associació de joventut, 
mentre que la Sra. Juncal del PP incideix en el tema de fer associacions de gent gran 
atès que la població és cada cop d’una edat mitjana més gran.

La Sra. Marín del PSC-CP comenta igualment que per fer les activitats de gimnàstica 
del Casal Municipal li va arribar el comentari de que havien de pagar un lloguer de 
gairebé  uns  200€  mensuals  i  no  va  poder  informar  de  si  era  cert  o  no  per  la 
desinformació en aquest tema que va circular per la ciutadania.

El Sr.  Serret respon que es va voler explicar que era un lloguer estrictament per 
cobrir costos sense cap voluntat de tenir beneficis de cap mena. La Sra. Romero de 
FIC argumenta que no es va explicar exactament així.

El Sr. Alcalde diu que només es va parlar amb tres associacions i després es va 
aturar  per  el  rebombori  que  va  produir-se  i  era  una  manera  de  contradir  la 
interpretació que a aquella entitat no es donava res quan no era realment així atès 
que els manteniments dels immobles sempre han estat a càrrec de l’Ajuntament i 
esmenta, igualment, era per conèixer una memòria de les seves activitats així com 
de les seves necessitats.

Comenta igual que si l’espai d l’associació dels diables s’ensorrés la responsabilitat 
subsidiària sempre seria de l’Ajuntament així com que els espais municipals sempre 
s’ha pretès que estiguessin en disposició d’aquells que ho puguin necessitar.

Cas concret, és per exemple, l’espai que ocupa l’entitat per fer gimnàstica, criticat per 
tothom, associació amb afany de lucre, però desconeixem la inversió que han fet, ni 
tampoc  com  estant  portant  a  terme  la  seva  activitat  o,  també,  les  diferents 
associacions  que comparteixen el  camp de futbol,  que és convenient  que siguin 
coneixedores que aquella instal·lació requereix d’un manteniment i té un seguit de 
costos associats indefectiblement a la seva utilització.

El Ple de la Corporació es dóna per assabentat per unanimitat.

 

Dació de compte dels decrets dels mesos de desembre de 2020 a febrer de 
2021 inclosos.

 
Es dóna compte dels decrets dictats des del dia 1 de desembre de 2020 fins al 28 de 
febrer de 2021.
  
La numeració dels decrets són les següents:
  
Mes de desembre de 2020, comença en el núm. 2020-0654 fins al 2020-0726
 
Mesos de gener a febrer de 2021, comença en el número 2021-001 fins al 2021-
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0218 

La Sra. Muñoz del PSC-CP fa la següent declaració en relació a aquest punt.

“Montserrat Muñoz Madueño, como Portavoz del Grupo Municipal del PSC-
CP, paso a exponer lo siguiente en el punto de dación de cuenta de decretos del 
Pleno Ordinario de fecha 25 de marzo de 2021, que se ha visto retrasado por la falta 
de previsión del alcalde al no firmar en tiempo y forma la Comisión Informativa del 
día 11 de marzo, según estaba establecido por el Pleno en la periodicidad de las 
convocatorias.

Poner de manifiesto que el pasado día 15 de marzo presenté en el Registro 
municipal escrito por el que quedaba patente que ante la inminente celebración del 
pleno ordinario del mes de marzo no estaban a nuestra disposición en la plataforma 
Gestiona, los decretos que deberían ir a control del pleno por lo que pedí se nos 
diera acceso y pusieran a nuestra disposición en la plataforma.

Se ha vuelto costumbre del equipo de gobierno de este ayuntamiento que una 
vez  pasado  un  pleno  donde  se  tiene  que  dar  cuenta  de  los  decretos,  se  anula 
nuestro acceso a la plataforma para que nosotros no podamos hacer consultas. Esto 
conlleva  un  grave  hecho  que  coarta  nuestra  potestad  de  fiscalizar  el  trabajo 
municipal  por  lo  que pongo de manifiesto estos hechos ante el  pleno para dejar 
patente la mala gestión municipal y la desidia ejercida por el equipo de gobierno que 
regenta el ayuntamiento.

Los decretos se han puesto a nuestra disposición en la plataforma el pasado 
martes  día  23  de  marzo,  por  lo  que  en  2  días  hemos  tenido  que  analizar  291 
decretos con el consiguiente estrés que esto supone.

Vistos los hechos, espero y deseo, que por parte de la alcaldía se den las 
órdenes oportunas para que no se nos cape el acceso a los decretos, ni se les dé 
apertura  dos días  antes  del  pleno ya que esto  supone un arduo esfuerzo en el 
trabajo que ejerce esta oposición perdiendo un tiempo que no se nos recompensa de 
la  misma  manera  que  los  concejales  que  disponen  de  sueldo  para  ejercer  sus 
funciones.

No obstante, una vez vistos, perdiendo horas de sueño, pasamos a analizar 
los decretos que se pasan al pleno de los meses de diciembre a febrero que se 
detallan en la orden del día que van hasta el número 218 de 26 de febrero, donde 
manifestamos lo siguiente:

 Decreto 684/2020 de 10.12.2020.- Decreto que se realiza para el pago de las 
nóminas del mes de noviembre del  personal del  ayuntamiento fuera de la 
jornada  habitual,  donde  el  Secretario-Interventor  hace constar  que da por 
reproducidos los  reparos que hicieron en su día en la contratación del 
personal por falta de procedimiento y consignación.

 Decreto 695/2020 de 15.12.2020.- Decreto que se realiza para el pago de la 
paga extra del personal al servicio del ayuntamiento, policía local, del mes de 
diciembre de 2020 por lo que el secretario-interventor hace constar que es un 
ACTO NULO DE PLENO DERECHO,  dado que no se pueden adquirir 
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compromisos de gastos por cuantía superior a los créditos autorizados, 
siendo NULOS DE PLENO DERECHO los acuerdos, resoluciones y actos 
administrativos que infrinjan la expresada norma, sin perjuicio de las 
responsabilidades a que tengan lugar,  tal  y como dispone el  artículo 
173.5 del Real Decreto legislativo 2/2004 de 5 de marzo, por el cual se 
aprueba  el  texto  refundido  de  la  Ley  Reguladora  de  las  Haciendas 
Locales.  Por  lo  que  entendemos  que  el  acto  es  del  todo  irregular  e 
inaceptable, yendo en contra de los intereses municipales y de la legislación 
vigente.

 Decreto 697/2020 de 15.12.2020.-  Decreto que se realiza para el pago las 
pagas extras del mes de diciembre del personal del ayuntamiento, donde el 
Secretario-Interventor hace constar que da por reproducidos los reparos que 
hizo  en  su  día  en  la  contratación  del  personal  por  falta  de 
procedimiento.

 Decreto 721/2020 de 28.12.2020.- Decreto que se realiza para el pago de las 
nóminas  del  mes  de  diciembre  del  personal  del  ayuntamiento,  donde  el 
Secretario-Interventor hace constar que da por reproducidos los reparos que 
hizo en su día en la contratación del personal por falta de procedimiento 
y consignación presupuestaria.

 Decreto 001/2021 de 08.01.2021.-  Decreto que se realiza para el pago de 
servicios fuera de la jornada habitual del personal del ayuntamiento durante el 
mes de diciembre de 2020, donde el Secretario-Interventor hace constar que 
da por reproducidos los reparos que hizo en su día en la contratación del 
personal por falta de procedimiento y consignación.

 Decreto  012/2021  de  12.01.2021.- Decreto  que  se  realiza  para  el 
nombramiento de un agente interino de la policía local que fue nombrada con 
un contrato IMPRORROGABLE comprendido entre el día 15 de octubre de 
2020 y el 14 de enero de 2021 según se describe en el decreto mencionado. 
Mediante  este  decreto  se  da  continuidad  a  ejercer  el  servicio  pero 
omitiéndose  los  preceptos  33.d)  y  38.2)  del  Reglamento  de  Acceso, 
promoción  y  movilidad  de  las  Policías  Locales  aprobado  por  Decreto 
233/2002 de 25 de Septiembre, prescindiendo del procedimiento legalmente 
establecido,  por  lo  que  según  consta  en  el  decreto  que  nos  ocupa  el 
Secretario  Interventor  hace constar  que   el  acto se dictó prescindiendo 
total y absolutamente del procedimiento legalmente establecido, por lo 
que, es un ACTO NULO DE PLENO DERECHO en virtud del art. 47.1.e) 
de la Ley 39/2015,  de 1  de octubre del  Procedimiento Administrativo 
Común de las Administraciones Públicas. 

Este decreto se firma 2 días antes del inicio de la interinidad que se fecha 
entre los días 15 de enero hasta el 14 de abril de 2021 siendo esta interinidad 
del todo irregular.

 Decreto  013/2021  de  12.01.2021.- Decreto  que  se  realiza  para  el 
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nombramiento de un agente interino de la policía local que fue nombrada con 
un contrato IMPRORROGABLE comprendido entre el día 12 de octubre de 
2020 y el 11 de enero de 2021. Según se describe en el decreto mencionado, 
se da continuidad a ejercer el servicio pero omitiéndose los preceptos 33.d) y 
38.2)  del  Reglamento  de  Acceso,  promoción  y  movilidad  de  las  Policías 
Locales aprobado por Decreto 233/2002 de 25 de Septiembre, prescindiendo 
del  procedimiento  legalmente  establecido,  por  lo  que  según  consta  en  el 
decreto que nos ocupa el Secretario Interventor hace constar que el acto que 
se  dictó  prescindiendo  total  y  absolutamente  del  procedimiento 
legalmente  establecido,  y  por  tanto,  es un  ACTO  NULO  DE  PLENO 
DERECHO en virtud del art. 47.1.e) de la Ley 39/2015, de 1 de octubre del 
Procedimiento Administrativo Común de las Administraciones Públicas. 

Este decreto se firma el mismo día del inicio de la interinidad que se fecha 
entre los días 12 de enero hasta el 11 de abril de 2021 siendo esta interinidad 
del todo irregular.

 Decreto 066/2021 de 26.01.2021.- Decreto que se realiza para el pago de las 
nóminas del mes de enero de 2021 del personal del ayuntamiento, donde el 
Secretario-Interventor hace constar que da por reproducidos los reparos que 
hizo en su día en la contratación del personal por falta de procedimiento 
y consignación presupuestaria.

 Decreto  162/2021  de  10.02.2021.- Decreto  que  se  realiza  para  el 
nombramiento de un agente interino de la policía local que fue nombrada con 
un contrato IMPRORROGABLE comprendido entre el día 1 de noviembre de 
2021 (existe un error en la fecha del decreto ya que la fecha debería ser 1 de 
noviembre de 2020, lo cual debería ser corregido) y el 31 de enero de 2021 
según se describe en el decreto mencionado.

Mediante  este  decreto  se  da  continuidad  a  ejercer  el  servicio,  pero 
omitiéndose  los  preceptos  33.d)  y  38.2)  del  Reglamento  de  Acceso, 
promoción  y  movilidad  de  las  Policías  Locales  aprobado  por  Decreto 
233/2002 de 25 de septiembre. En él se dice que se da por reproducido el 
informe desfavorable emitido por el secretario interventor sin que se adjunte 
el texto por lo que se entiende, por similitud con el decreto 12/2021 de fecha 
12 de enero de 2021, que se ha prescindido del procedimiento legalmente 
establecido,  por lo  que según consta en el  decreto mencionado donde se 
incorpora el informe del secretario interventor en negrita, dice que el decreto 
se  dictó  prescindiendo  total  y  absolutamente  del  procedimiento 
legalmente  establecido,  y  por  tanto,  es un  ACTO  NULO  DE  PLENO 
DERECHO en virtud del art. 47.1.e) de la Ley 39/2015, de 1 de octubre del 
Procedimiento Administrativo Común de las Administraciones Públicas. 

Este decreto se firma el día 10 de febrero, es decir diez días posteriores al 
inicio de su trabajo ya que según consta en el decreto 162/2021 de interinidad 
del  agente  sus  funciones  se  iniciaron  el  1  de  febrero  de  2021  y  deberá 
terminar el 30 de abril de 2021 siendo los hechos de esta interinidad del todo 
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irregular.

 Decreto 181/2021 de 17.02.2021.- Decreto que se realiza para la aprobación 
del  pago de servicios hechos por el  personal  al  servicio del  ayuntamiento 
fuera  de la  jornada  habitual  durante  el  mes de  enero  de 2021,  donde  el 
Secretario-Interventor hace constar que da por reproducidos los reparos que 
hizo  en  su  día  en  la  contratación  del  personal  por  falta  de 
procedimiento.

 Decreto  190/2021  de  19.02.2021.- Decreto  por  el  que  se  autoriza  a  un 
funcionario del ayuntamiento a realizar la totalidad de su jornada laboral en 
régimen de teletrabajo. Analizado el decreto se pone de manifiesto que no se 
ajusta  al  Real  Decreto  Ley  28/2020  de  22  de  septiembre  de  trabajo  a 
distancia,  por  lo  que  debería  ser  rectificado  y  ajustado  a  lo  que  la  ley 
establece.

Tenemos conocimiento que con esta persona son ya dos las que trabajan a 
distancia no habiendo encontrado el decreto que autorice el teletrabajo de la 
otra persona que lo realiza, por lo que solicitamos en este pleno el documento 
que ha autorizado dicho teletrabajo y que no consta en ningún sitio. 

 Decreto 210/2021 de 26.02.2021.- Decreto que se realiza para el pago de las 
nóminas del mes de febrero de 2021 del personal del ayuntamiento, donde el 
Secretario-Interventor hace constar que da por reproducidos los reparos que 
hizo  en  su  día  en  la  contratación  del  personal  por  falta  de 
procedimiento.

De los decretos analizados también hemos observado que muchos de los 
decretos de personal que se realizan para la concesión de días de asuntos propios, 
vacaciones, etc., se vienen haciendo con posterioridad a la fecha de realización del 
permiso,  lo  que  representa  una  incongruencia  y  no  tiene  sentido  autorizar  algo 
cuando ya está hecho. Es de extrañar la demora de estos decretos ya que tanto el 
alcalde como la mayoría de los regidores del equipo de gobierno disponen de una 
jornada laboral de 8 horas el primero y media jornada el resto que paga el pueblo,  
por lo que cada día deberían dedicar este tiempo a desarrollar  su trabajo en las 
dependencias municipales para realizar los trabajos que son de su competencia en 
tiempo y forma, debería ir todo sobre ruedas, como una seda y sin embargo todo 
está patas arriba. Es muy lamentable ver la desidia con la que estamos tratando las 
gestiones  municipales  y  al  propio  ciudadano  que  paga  esos  sueldos  para  que 
ustedes, se supone, realicen su trabajo y que los estén viendo como desperdician su 
tiempo. Los decretos a los que se hace mención son los siguientes: 

 Del año 2020: Decretos 668, 669, 672, 674, 677, 678, 704, 705, 710.

 Del año 2021: Decretos 018, 019, 020, 021, 024,027, 043, 046, 047, 048, 
049, 050, 075, 076, 078, 144, 202, 204.

También hemos observado que en los decretos de personal 671 de 2020 y 
206 de 2021 constan los nombre de quien lo solicita, pero no hay ni fechas de los 
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datos  necesarios  para  autorizar  esas solicitudes,  decretos  faltos  de  datos  y  que 
forman parte del libro de decretos.

De  los  decretos  analizados  de  observa  que  los  que  se  realizan  para  la 
convocatoria de las Juntas de Gobierno Local el lugar de realización de ellas, es el 
despacho de la alcaldía, admitiendo participación a distancia mediante conexión a la 
aplicación Microsoft Times. Estas JGL se convocan por parte del alcalde en un lugar 
pequeño con la asistencia presencial en el lugar de la convocatoria de 5 personas 
mínimo ya que hay miembros del equipo de gobierno que asisten con voz, pero sin 
voto, lo cual no permite mantener las distancias a las que esta pandemia nos obliga, 
ni siquiera se ha aforado el lugar. Sin embargo, los plenos que se deberían realizar 
en la sala de plenos, lugar más amplio donde los 11 miembros podemos mantener 
las distancias de seguridad que establece la ley,  se convocan exclusivamente de 
forma virtual,  donde tampoco puede asistir  público  cuando así  lo  marca la  ley  y 
ustedes no ponen los  medios  para que esto se cumpla.  Ya llevamos un año de 
pandemia con los plenos justos, sin público ni asistencia por parte del equipo de 
gobierno al  salón de plenos,  pero sí  que están ustedes todos juntos,  durante la 
celebración del pleno en el despacho de alcaldía o Cal Cabaler, sin mascarillas a 
distancias inferiores de 1,5 metros, pero somos nosotros los que debemos al parecer 
contagiarlos,  ya  que  huyen  de  nuestra  presencia  y  de  la  del  pueblo  que  tiene 
derecho a ser testigo de las decisiones que tome su ayuntamiento y de las buenas o 
malas  gestiones  de  los  miembros  que  formamos  el  pleno.  Todo  lo  achacan  a 
problemas informáticos, eso es muy fácil, y más cuando pagamos servicios externos 
que según ustedes, por lo que nos dicen, no deben hacer su trabajo ya que no han 
podido solucionarlo por lo que deberían mirar a quien se contrata porque al parecer, 
según nos transmiten, no son nada efectivos.

Es por todo lo expuesto en cada uno de los decretos mencionados, así como 
los argumentos esgrimidos que EXIGINOS que se tomen las medidas oportunas por 
parte de quien corresponda y se restituya la legalidad incumplida con la toma de 
decisiones ejercidas en contra de la ley y se proceda a la anulación de los decretos 
aprobados con las consecuencias que ello conlleve, así como a subsanar todas las 
deficiencias que por falta de criterio, control y desidia está realizando el equipo de 
gobierno que dirige la gestión municipal.

Esperando que sea atendido.

En Creixell a 25 de marzo de 2021

 Grupo Municipal del PSC-CP”

El Ple de la Corporació es dóna per assabentat.
 

 

 C) PRECS I PREGUNTES 
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La Sra. Juncal del PP pregunta en primer lloc que en relació als premis als serveis 
distingits promogut per el Consell Comarcal del Tarragonès, que quan s’hauran de 
presentar les propostes dels candidats als mateixos a lo qual el Sr. Alcalde diu que 
en proper ple extraordinari després de Setmana Santa està previst debatre-ho.

La Sra. Romero del FIC comenta a la Sra. Farrero de JxC si en el nostre municipi el 
proper dissabte a la nit es farà una apagada de les llums municipals en defensa del 
canvi climàtic qüestió a la qual la Sra. Juncal del PP recolza plenament. 

A aquesta qüestió la Sra. Farrero de JxC respon que es mirarà oportunament el tema 
i es comunicarà al respecte les ubicacions a incorporar.

La Sra Muñoz del PSC-CP opina que seria convenient apagar les llums del castell i 
l’església com a llocs més emblemàtics.

Per  altre banda,  comenta  que en el  plenari  del  17  de desembre de 2020 es va 
comentar per part del Sr. Moliné d’ERC-AM que havien problemes tècnics per a que 
les sessions plenàries siguin públiques, a lo qual es respon que ja estan resolts els 
problemes informàtics i a tall d’exemple aquest plenari és penjarà al web mentre que 
està previst que els propers es facin en directe des del nostre espai web municipal. 
Problemes informàtics que el Sr. Moliné d’ERC-AM diu que, han estat, entre d’altres 
per problemes de connectivitat dels regidors presents a la sala de plens amb els 
seus dispositius a lo qual la Sra. Muñoz del PSC-CP diu que sembla ser que són 
problemes nostres  mentre  que  el  Sr.  Moliné  d’ERC-AM que  tot  es  vol  fer  de la 
manera  més  adequada  possible  a  fi  de  donar  la  millor  imatge  possible  a  la 
ciutadania.

Per altre banda, en relació a les al·legacions presentades (vuit o nou, comenta) del 
projecte del vial del Passeig del Ferrocarril Sud qüestiona si ningú té raó al respecte 
a  lo  qual  el  Sr.  Moliné  d’ERC-AM respon que per  part  dels  servei  tècnics  s’han 
contestat a totes i a més molts no tenien a veure amb el projecte i bé amb un informe 
de l’advocat  o mitjançant un informe dels tècnics aquestes es varen desestimar. La 
Sra. Muñoz del PSC-CP pregunta que perquè es fa una obra amb una vida útil tan 
curta a los qual el Sr. Moliné d’ERC-AM respon que si la garantia és de cinc anys 
serà  el  previst  però  que  potser  dura  molt  més i  que  com s’ha  dit  en  reiterades 
ocasions  es  fa  per  adequar-ho  amb la  naturalesa  d’espai  natural  PEIN.  La  Sra. 
Muñoz del PSC-CP respon que és una manera de malgastar diners un cop més.

La  Sra.  Muñoz  pregunta  en  relació  a  un  fanal  de  la  zona  del  supermercat 
“Mercadona” que algú va malmetre i  que després algú va col·locar.  Si  ho ha fet 
l’empresa ElectroCreixell amb el nostre camió (a més al matí) s’ha pagat una simple 
obra civil a un preu de tècnic electricista i, per tant, molt cara.

Per altre banda qüestiona el perquè encara resten penjats cartells del partit Esquerra 
Republicana de Catalunya de les darreres eleccions i en relació a l’anterior comenta 
que potser també els traurà ElectroCreixell amb el nostre camió.

Respecte  al  Dia  de  la  Dona esmenta  que  atès  l’elevat  nombre de  les  persones 
congregades es van cometre moltes imprudències a lo qual la Sra. Picón d’ERC-AM 
respon que es van prendre totes les mesures sanitàries.
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La  Sra.  Muñoz  del  PSC-CP  planteja  la  pregunta  de  com  està  el  tema  del 
desplegament de la fibra òptica al municipi a lo qual el Sr. Moliné d’ERC-AM comenta 
que Orange potser tindrà part del desplegament executat abans de l’estiu i que, a 
més hi ha dues empreses més interessades com son Adamo y Lintya. Que Orange 
està en conversacions amb Telefónica de España per a compartir els seus postes. La 
Sra. Muñoz diu que la utilització de les façanes per el desplegament del cablejat no 
està autoritzat  per el  nostre Pla General  a lo  qual  el  Sr.  Moliné diu que es fa a 
l’empara de l’interès general.

Per altre banda, la Sra. Muñoz del PSC-CP pregunta si al carrer Verge de Montserrat 
es posaran reductors de velocitat  a lo qual el Sr.  Moliné d’ERC-AM respon en el 
sentit  que  està  projectat  redactar  un estudi  dels  vials  del  poble  a  fi  de  detectar 
possibles necessitats i millores així com el seu emplaçament.

La Sra. Muñoz del PSC-CP pregunta en relació al tema de l’anti transfuguisme atès 
que l’equip de govern diu que té un regidor trànsfuga i  que el  Partit  Popular  de 
Creixell va dir que es prenguin les mesures oportunes per evita-ho tal i com marca la 
legislació i sembla ser que no s’ha fet res al respecte.

La Sra. Muñoz ara pregunta que en relació al fons de reposició de Sorea que ja es 
va preguntar al plenari de desembre i que es contestaria al present plenari per a 
saber on s’havien gastat els diners que el composa i que de les partides que es 
coneixen n’hi ha amb una despesa completament excessiva com per exemple una 
canalització de 25.000 €. El Sr. Moliné d’ERC-AM diu que li respondrà per escrit i que 
el preu de certes partides el marca la concessionària SOREA.

Per altre banda, també la Sra. Muñoz del PSC-CP comenta que va demanar les 
factures dels honoraris dels tècnics de la casa per l’obra de la Plaça Major que es va 
quantificar  per  valor  de 6.650 €  més IVA i  que sempre es  valoren  en relació  al 
projecte i que l’ajuntament podia haver demanat més pressupostos per a comparar el 
preu d’aquests. Diu que, però, que és inacceptable que la persona o empresa que ha 
portat a terme la direcció d’obra, girés a l’Ajuntament uns honoraris suplementaris 
segons sembla per el temps excedit en la realització de l’obra i que es de 8.737,00 € 
amb un descompte a més del 15% segons sembla dir la factura a més de pagar 
108,00 € diaris a un director d’obra que no ha estat ni molt menys, comenta, cada 
dia. L’obra de la Plaça argumenta que és d’un cost molt elevat i que tal i com ha 
quedat no concorda amb aquest elevat preu.

Al  fil  de  l’anterior  diu  que  l’informe  del  Secretari-Interventor  al  respecte  és  molt 
congruent  a  la  qüestió  a  debatre  perquè  es  diu  que  aquesta  segona  partida 
d’honoraris estan mal pagats i que l’equip de govern no s’ha regulat al que marca 
l’esmentat informe i, per tant, malbaratant els diners públics.

El Sr. Moliné d’ERC-AM diu que l’empresa va sol·licitar una pròrroga però la direcció 
d’obra no ho aconsellava perquè hi havia partides mal executades i que la solució 
alternativa  era  parar  l’obra  i  tornar-la  a  licitar  cosa  que  hagués  perjudicat 
ineludiblement  als  veïns  i  als  comerços  i  que  no  es  podia  tenir  la  plaça  sense 
finalitzar gairebé un any i mig fet que es compara amb les obres del que s’anomena 
com “carrer de la Paquita” quan la Sra. Muñoz del PSC-CP era regidora d’urbanisme, 
una obra que era de tres mesos però que és va iniciar a l’abril  del 2015 i es va 
acabar al juny de 2016 i que tal i com va passar aleshores no va ser culpa de ningú 
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sinó que va ser conseqüència de les circumstàncies que tingueren lloc. Diu que es 
va prendre  una decisió  coneixedor  de l’existència  de l’informe esmentat  que era 
consultiu i no vinculant i que es va decidir fer-ho així amb l’autorització de l’alcalde 
per no perjudicar més als veïns i als comerços de la zona.

Al respecte diu que va ser una decisió pròpia i que si està en desacord que presenti 
una denuncia al respecte com va passar amb el tema de la piscina del càmping on 
després argumenta que es va lucrar entrant amb a treballar com a directora i que és 
un  tema  que  està  defensat  per  a  que  al  poble  no  li  suposi  cap  cost  ja  que 
l’ajuntament no disposa dels diners que serien necessaris per a indemnitzar-lo. I, en 
aquesta línia, i tornant al tema de la plaça es va considerar també més econòmic 
pagar una segona direcció d’obra que licitar de nou la continuació de la part restant 
de la plaça. 

A la qüestió la Sra. Muñoz del PSC-CP respon que el debat ha de ser amb fets i no 
paraules,  a més paraules al  seu entendre molt  ofensives a lo  qual  el  Sr.  Moliné 
d’ERC-AM diu que disposa dels informes de l’advocat defensant a l’Ajuntament per a 
que no li suposi cap cost una eventual indemnització per enderrocar la piscina del 
càmping atès que en el seu dia es va autoritzar la llicència d’aquella piscina sense 
els informes preceptius de Medi Ambient. Al fil de l’anterior la Sra. Muñoz del PSC-
CP respon que si hi han els informes dels advocats que esmenta, vol disposar d’una 
còpia dels mateixos a lo qual el Sr. Moliné diu que els pot ensenyar però no donar-
los, reiterant la Sra. Muñoz que vol una còpia dels mateixos atès que comenta que 
se li acusa d’una cosa incerta. Cosa que també demana al Sr. Alcalde i que respon al 
respecte que ho demani per escrit a lo qual respon la Sra. Muñoz que no ho farà per 
escrit perquè ho està demanant en la present sessió plenària. 

El Sr. Alcalde dona la raó al tema de la plaça al Sr. Moliné i comenta igualment que 
quan ella era tresorera que va signar també de decret de nòmines i que dels decrets 
citats per aquest tema argumenta que al darrera en aquest decrets s’ha d’afegir el 
detall que eren de fets de l’anterior equip de govern, no de l’actual equip. Demana al 
respecte que es parli de fets verídics i no del seu parer. La Sra. Juncal del PP diu 
que hi ha decrets aprovats de moltes maneres i d’urgència de diferents legislatures i 
per aquest tema l’alcalde del seu partit està imputat per la contractació de personal i 
també va ser denunciat aleshores per el partit socialista de Creixell.

Per altre banda, la Sra. Juncal del PP demana un petit escrit o explicació del tema de 
la  fibra  òptica  al  Sr.  Moliné  d’ERC-AM,  fet  que  diu  que  no  hi  ha  cap  mena 
d’inconvenient en explicar l’estat de la situació.

De la mateixa manera demana la resposta al tema del regidor Sr. Jaume Serret ja 
que no admet que el tema conclogui sense tenir explicació de la procedència o no de 
la seva marxa del partit i la seva integració a l’equip de govern en l’actualitat.

També fa referència al  tema del projecte del vial  del Passeig del Ferrocarril  i  les 
al·legacions  presentades  atès  que  considera  sorprenent  que  el  tècnic  municipal 
desconeixia la connexió Creixell amb Roda de Barà. El Sr. Moliné d’ERC-AM respon 
que les al·legacions no tenien res a veure amb el canvi de pavimentació que es 
pretén portar a terme al vial.

La Sra. Juncal del PP pregunta el perquè no s’ha explicat a la ciutadania el canvi de 
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denominació de la companyia SOREA a AGBAR amb dos NIF diferents a més i que 
en el plenari s’hauria de donar compte d’aquesta qüestió. La Sra. Picón d’ERC-AM 
reconeix l’existència d’aquesta diversitat de societats però que ara rauen unificades 
amb un únic NIF sota la denominació social d’AGBAR. El Sr. Sentís de JxC comenta 
que des de fa molts anys tant SOREA com SAUR ja pertanyien a AGBAR.

D’igual  manera la  Sra.  Juncal  del  PP vol  fer  palès  un comentari  que invita  a  la 
confusió  que ve a  dir  que si  la  gent  no s’empadrona al  municipi  i  més amb les 
retallades  del  govern  central,  hi  ha  la  possibilitat  de  perdre  el  nostre  consultori 
municipal.  La  Sra.  Picón  d’ERC-AM  respon  que  no  es  així  doncs  a  la  fi  de  la 
pandèmia es va dir que si no eren persones censades al municipi no podrien ser 
visitades al consultori municipal però si al CAP Torredembarra i que, sigui com sigui, 
només es va comentar aquella possibilitat  en aquell  període concret a la fi  de la 
pandèmia. 

Essent  les  22:15  h  del  dia  25  de  març  de  2021,  s’aixeca  la  sessió  donant  per 
finalitzada el ple ordinari celebrat.

 

 

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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